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مهسا قربانی:
توانایی قضاوت در دربی را داریم

مهسا قربانی به قضاوت زنان در دربی واکنش 
نشان داد.

تیم های   ۱۰۳ دربی  خبرآنلاین،  گزارش  به 
استقلال و پرسپولیس ساعت ۲۰ روز چهارشنبه 
۲۳ اسفند برگزار خواهد شد و این دیدار همانند 
بازی رفت دو تیم از سیستم کمک داور ویدئویی 

VAR استفاده خواهد کرد.
در خبرها آمده بود که مهناز ذکایی و مهسا 
قربانی تنها داوران زن ایرانی هستند که لایسنس 
VAR را اخذ کرده اند و توانایی آن را دارند تا در 

دربی سرخابی داوران اتاق VAR باشند.
مهسا قربانی در واکنش به این خبر گفت: 
خانم  و  من  ندارد.  معنایی  جنسیتی  تفکیک 
ذکایی دانش و توانایی قضاوت را داریم و اگر 
همت کمیته داوران باشد و چنین تصمیم بگیرند، 

بهترین تصمیمات را در دربی خواهیم گرفت.

گواری رئیس فدراسیون آمادگی 
جسمانی شد

با برگزاری مجمع انتخابات فدراسیون آمادگی 
این  رئیس  عنوان  به  گواری  احمد  جسمانی، 

فدراسیون انتخاب شد.
فدراسیون  انتخابات  مجمع  ایرنا،  گزارش  به 
ریاست  پست  تصدی  برای  جسمانی  آمادگی 
این فدراسیون روز دوشنبه ۱۴ اسفند به ریاست 
محمدشروین اسبقیان در سالن فارسی آکادمی 

ملی المپیک برگزار شد.
عنوان  به  زاد  فرهادی  مهین  مجمع  این  در 

نماینده کمیته ملی المپیک حضور داشت.
فاطمه  اکبری،  عباسعلی  گواری،  احمد 
محمدرسول  و  وادی خیل  نادر  ابوالقاسمی، 
خدادادی، ۵ کاندیدای این مجمع بودند که پیش 
انصراف  اکبری  عباسعلی  انتخابات  برگزاری  از 
در  نیز  خیل  وادی  و  بود  کرده  اعلام  را  خود 
مجمع حضور نداشت. با وجود این که فاطمه 
از این شنیده شده بود حق  ابوالقاسمی پیش 
شرکت در مجمع انتخابات را ندارد و در مجمع نیز 
حضور نداشت، اما بعد از مدتی از شروع مجمع 
اسبقیان رییس مجمع اعلام کرد صلاحیت وی 
نیز تایید شده و مشکلی برای حضور در مجمع 
انتخاباتی ندارد. در نهایت گواری با ۵۰ رای از 
۵۳ رای مأخوذه برای ۴ سال به عنوان رییس 
فدراسیون انتخاب شد. ابوالقاسمی نیز ۳ رای 
کسب کرد در ادامه و پس از برگزاری انتخابات 
هیات رئیسه، ایمان متقیان نژاد و ندا مطلبی با 
مهناز  نواب رئیس،  به عنوان  آرا  حداکثر  کسب 
مریم  و  صالح نیا  ولی الله  خزانه دار،  احمدی 
خبره  کارشناسان  به عنوان  نیز  آقاسیدعزیزالله 
انتخاب شدند. در ادامه همچنین در خصوص 
تغییر نام فدراسیون آمادگی جسمانی به آمادگی 
این  و  شد  گیری  رای  تندرستی   و  جسمانی 

موضوع با اکثریت آرا به تصویب رسید.

قضاوت داوران ایرانی در مرحله 
AFC CUP نیمه نهایی

با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا تیم داوری از 
ایران دیدار آبدیش قرقیزستان و تایچونگ چین 

تایپه را قضاوت می کنند.
آبدیش  تیم های  دیدار  ایسنا،  گزارش  به 
مرحله  از  تایپه  چین  تایچونگ  و  قرقیزستان 
تیم هایی رقابت های AFC CUP روز چهارشنبه 
۱6 اسفند در بیشکک قرقیزستان برگزار می شود.
بیژن  آسیا،  فوتبال  کنفدراسیون  اعلام  با 
و  مروجی  فرهاد  داور،  عنوان  به  حیدری 
وی  کمک های  عنوان  به  داودزاده  امیرمحمد 

قضاوت این بازی را برعهده دارند.
همچنین پیام حیدری نیز به عنوان داور چهارم 

برای این دیدار انتخاب شده است.

حضور ناظران داوری ایرانی در 
مسابقات مقدماتی جام جهانی 

۲۰۲۶

نظارت  از  )فیفا(  فوتبال  جهانی  فدراسیون 
داوران ایرانی در مسابقات مقدماتی جام جهانی 

۲۰۲6 خبر داد.
ناظران  از  )فیفا(  فوتبال  جهانی  فدراسیون   
داوری ایرانی در رقابت های مقدماتی جام جهانی 

۲۰۲6 برای نظارت استفاده خواهد کرد:
دیدار تیم های قطر و کویت از گروه A مرحله 
 ۲ پنجشنبه  روز   ۲۰۲6 جهانی  جام  مقدماتی 
فروردین ماه ۱۴۰۳ در الریان قطر رگزار می شود 
این  در  داوری  ناظر  عنوان  به  ترکی  و محسن 
مسابقه حضور دارد. قضاوت این بازی برعهده 

داورانی از کشور ژاپن است.
 D بازی دو تیم قرقیزستان و چین تایپه از گروه
مرحله مقدماتی جام جهانی ۲۰۲6 روز سه شنبه 
۷ فروردین ماه ۱۴۰۳ در بیشکک قرقیزستان در 
حالی برگزار می شود که هدایت ممبینی به عنوان 
این دیدار حضور دارد. داوران  ناظر داوری در 

بحرینی قضاوت این بازی را برعهده دارند.
دیدار دو تیم تاجیکستان و عربستان از گروه 
G مرحله مقدماتی جام جهانی ۲۰۲6 روز سه 
دوشنبه  شهر  در   ۱۴۰۳ ماه  فروردین   ۷ شنبه 
تاجیکستان در حالی برگزار می شود که از سوی 
فدراسیون جهانی فوتبال مسعود مرادی به عنوان 
ناظر داوری در این دیدار انتخاب شده است. 
داورانی از کشورکره جنوبی قضاوت این بازی را 

برعهده دارند.

آتش بازی پورتو مقابل بنفیکا در روز 
غیبت طارمی

فوتبال  رقابت های  چهارم  بیست و  هفته  در 
لیگ برتر پرتغال تیم پورتو موفق شد با ۵ گل 

بنفیکا را شکست دهد.
به گزارش ایرنا، دیدار تیم های پورتو و بنفیکا 
از هفته بیست و چهارم رقابت های فوتبال لیگ 
برتر پرتغال از ساعت ۲۴ یکشنبه شب برگزار شد 
و در نهایت این بازی با برتری ۵ بر صفر پورتو 

به پایان رسید.
دلیل  به  پورتو  ایرانی  لژیونر  طارمی،  مهدی 

مصدومیت در لیست تیم پورتو قرار نگرفت.
در نیمه اول و در دقیقه ۲۰ وندرسون گالنو 
مهاجم تیم پورتو توانست با یک شوت محکم 
گل اول تیمش را به ثمر برساند و در دقیقه ۴۴ 
وندرسون گالنو برای بار دوم دروازه بنفیکا را باز 

کرد و در این بازی دبل کرد.
در دقیقه ۵۵ وندل مدافع تیم میزبان با یک 
بغل پای فنی دروازه آناتولی تروبین را باز کرد. در 
دقیقه 66 مدافع تیم میهمان با خطای که انجام 
داد کارت قرمز دریافت کرد و از بازی اخراج شد و 

بنفیکا ۱۰ نفره به کار خود ادامه دادند.
اژدها  کهنه کار  بازیکن  پپه   ۷۵ دقیقه  در 
توانست گل چهارم تیمش را بزند و در دقیقه 
۹۰+۱ دنی لوودر بازیکن تعویضی تیم توانست 
گل پنجم پورتو را به ثمر برساند و در نهایت بازی 

با پورتو به اتمام رسید.
پورتو با این پیروزی ۵۲ امتیازی شد و در رده 
سوم ایستاد و بنفیکا با این شکست ۵۸ امتیازی 

و در رده دوم جدول قرار گرفت.

پرسپولیس این روزها گرچه نتایج خوبی گرفته ولی با چند چالش مهم 
روبه رو شده است.

در  که  بود  تیم هایی  از  یکی  پرسپولیس  خبرآنلاین،  گزارش  به 
تعطیلات نیم فصل تغییرات زیادی را تجربه کرد و با چهره ای متفاوت 
پا به نیم فصل دوم گذاشت. سرخپوشان پایتخت پس از جدایی یحیی 
گل محمدی حالا اوسمار ویرا برزیلی به عنوان سرمربی خود می بینند 
و با چند خرید جدید وارد مسابقات شده اند. مدافع عنوان قهرمانی 
پس از شکست مقابل آلومینیوم اراک، موفق شد تراکتور و ذوب آهن را 
شکست دهد تا اوضاع برای اوسمار ویرا تا حدی آرام شود. با این حال 
پرسپولیس این روزها با چند موضوع مهم دست وپنجه نرم می کند و 
باید دید مدیران این باشگاه چگونه با این چالش ها مواجه خواهند شد.

اعتراض و تهدید پس از برد شیرین
بازیکن  چند  ذوب آهن،  خانه  در  پرسپولیس  ارزشمند  برد  از  پس 
این تیم مثل مهدی ترابی و وحید امیری لب به اعتراض گشودند و 
از وضعیت مالی تیم شان انتقاد کردند. بازیکنان پرسپولیس این روزها 
اصلا از پرداختی های باشگاه راضی نیستند و معتقدند وقتی این تیم 
توانسته چند بازیکن جدید جذب کند، پس باید مطالبات بازیکنان قبلی 
را هم بدهد تا در حق نفرات قدیمی ظلم نشود. ترابی در صحبت های 
خود به صورت غیرمستقیم درویش را هم تهدید کرد که اگر مشکلات 

حل نشود ممکن است تصمیم دیگری از سوی بازیکنان گرفته شود.

این نخستین باری نیست که بازیکنان پرسپولیس به دلیل مشکل 
در پرداخت دستمزد روبه روی مدیریت قرار می گیرند و ابتدای فصل 
هم عدم پرداخت آپشن های فصل گذشته باعث اعتصاب بازیکنان شد. 
پرسپولیسی ها تا امروز حدود ۳۵ درصد دستمزدشان را دریافت کرده اند 
و از این موضوع راضی نیستند. درویش اخیرا به تمرینات پرسپولیس 
هم رفته ولی تا وقتی دستمزد بازیکنان به حد قابل قبولی نرسید این 

اعتراضات فروکش نخواهد کرد.
باشگاه پرسپولیس هم این روزها مثل استقلال درگیر بحث مجوز 
حرفه ای است و مدیران این تیم تا ۱۱ فروردین برای ارسال مدارک فرصت 
دارند. در حال حاضر پرسپولیس هیچ بدهی قطعی ندارد و از این نظر 
خطری این تیم را تهدید نمی کند اما بحث مالکیت مشترک سرخابی های 
پایتخت به یک چالش جدی در راه کسب مجوز حرفه ای تبدیل شده 
است. در شرایطی که قرار بود برای حل این مشکل مالکیت پرسپولیس 
به شستا واگذار شود، این شرکت تا امروز تمایل چندانی نسبت به 
این موضوع نشان نداده و بحث انتقال مالکیت سرخپوشان فعلا به 

نتیجه ای نرسیده است.
از طرفی استقلال هم برای انتقال موانعی دارد و در فاصله کمتر از 
یک ماه تا فرصت باقی مانده برای ارسال مدارک، هر ۲ باشگاه استقلال 
و پرسپولیس تحت مالکیت وزارت ورزش هستند. کیومرث هاشمی، 
تا  وزیر ورزش وجوانان هم وعده داده که این مشکل حل شود ولی 

امروز اتفاقی رخ نداده و خطر حذف از لیگ قهرمانان آسیا به شدت 
از لیگ  پرسپولیس و استقلال را تهدید می کند. بدون تردید حذف 
قهرمانان آسیا می تواند با اعتراض هواداران مواجه شود و آن ها تحمل 
اینکه تیم شان به دلیل مشکلات مدیریتی نتواند به آسیا برود را ندارند.

رضا درویش پس از انتخاب اوسمار ویرا به جای یحیی گل محمدی 
با انتقادات زیادی مواجه شد و کمتر کسی از این تصمیم حمایت کرد. 
پس از شکست مقابل آلومینیوم انتقادات به اوج رسید ولی ۲ برد مهم 
مقابل تراکتور و ذوب آهم و نمایش خوب پرسپولیس در این بازی ها 
باعث شد هواداران نسبت به آینده تیم شان با سرمربی برزیلی امیدوار 
شوند. پرسپولیس پیش از دربی باید با نفت وگاز گچساران و فولاد 
خوزستان در ورزشگاه آزادی بازی کند و برد احتمالی در این ۲ بازی 
باعث می شود این تیم با بهترین شرایط پا به دربی بگذارد. با این حال 
دربی آزمون بزرگ اوسمار ویرا روی نیمکت پرسپولیس است و شکست 
در آن می تواند باعث انتقاد شدید هواداران شود. از طرفی رضا درویش 
هم به عنوان کسی که پس از جدایی گل محمدی، اوسمار را انتخاب کرد 
نمی تواند از تیغ تیز انتقادات در امان بماند و شکست مقابل استقلال 
شرایط را برای او هم سخت کند. به خصوص که خیلی از هواداران اکنون 
معتقدند اتفاقاتی مانند خرید بازیکن و اردوی خارجی در زمان حضور 
کادر فنی قبلی انجام نمی شد و پس از جدایی گل محمدی تمام نفراتی 

که در لیست خرید او حضور داشتند جذب شدند!

ویش مثل پرسپولیس!سرخپوشان و ۳ نگرانی در آستانه سال جدید در

اگر چه محرومیت محمدعلی گرایی ملقب به شاهین ایران از سوی اتحادیه 
جهانی کشتی بخشیده شده اما حضورش در المپیک پاریس با توجه به شرایط 

فعلی به اما و اگر کشیده شده است.
بین المللی  تورنمنت  دو  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
وهبی امره و نیکولای پتروف را به صورت همزمان در دو کشور ترکیه و بلغارستان 

پیش رو دارد و فرنگی کاران فردا )سه شنبه( عازم این مسابقات خواهند شد.
برای حضور در تورنمنت جام وهبی امره، پویا دادمرز و محمدمهدی شعبانی 
در ۵۵ کیلوگرم، مهدی محسن نژاد، امیررضا ده بزرگی و محمدمهدی غلامپور در 
6۰ کیلوگرم، سعید اسماعیلی و محمدجواد رضایی در 6۷ کیلوگرم، محمدرضا 
رستمی در ۷۲ کیلوگرم، امین کاویانی نژاد، امیر عبدی، علی اسکو و محمدرضا 
مختاری در ۷۷ کیلوگرم، رسول گرمسیری و عباس مهدی زاده در ۸۲ کیلوگرم، 
محمدحسین محمودی در ۸۷ کیلوگرم، محمدهادی ساروی و مهدی بالی در ۹۷ 
کیلوگرم و امین میرزازاده و فردین هدایتی در ۱۳۰ کیلوگرم با هدایت حسن رنگرز 

و حسن حسین زاده به عنوان کمک مربی عازم آنتالیا خواهند شد.
در مسابقات جام وهبی امره در وزن ۷۷ کیلوگرم چهار کشتی گیر روی تشک 
می روند و با توجه به اینکه کشتی فرنگی در وزن ۷۷ کیلوگرم هنوز موفق به 
کسب سهمیه نشده است، نتایجی که این چهار کشتی گیر در این مسابقه کسب 
می کنند از اهمیت زیادی برخوردار است چرا که تکلیف این وزن را تا حدودی 
برای مسابقات قهرمانی آسیا و گزینشی المپیک که فروردین ماه سال جاری 
برگزار می شود، تا حدودی مشخص خواهد کرد. با توجه به بازگشت گرایی از 

فروردین ماه سال آینده این موضوع حساسیت دو چندانی پیدا کرده است.
و  گرایی  بازگشت محمدعلی  فرنگی  روزهای کشتی  این  مهم ترین موضوع 
بخشیده شدن محرومیت او از سوی اتحادیه جهانی است. محمدعلی در جریان 
مسابقات جهانی در حین کشتی برادرش محمدرضا گرایی، با انجام یک حرکت 
غیراخلاقی از سوی اتحادیه جهانی کشتی محروم شد. محمدعلی زمانی که برادر 
کوچک ترش در جریان مسابقات جهانی مقابل حریف ژاپنی خود کم آورده بود 
با پرتاب بطری به داخل تشک برای او زمان خرید تا برادر کوچک تر با اندکی 

استراحت بتواند نتیجه این مسابقه را به سود خود به پایان برساند.
با اعتراض ژاپنی ها به این حرکت، اتحادیه جهانی محمدعلی را به یک سال 
از تمامی مسابقات محروم کرد. اما با پیگیری فدراسیون و وکیل این پرونده 
محرومیت او بخشیده شد و تنها فدراسیون به پرداخت ۷ هزار فرانک جریمه 
محکوم شد. حالا گرایی می تواند از ۱۳ فروردین ماه سال ۱۴۰۳ روی تشک برود. 
پس از بخشیده شدن محرومیت گرایی مهم ترین موضوع بازگشت او به تمرینات 

تیم ملی و حضور در مسابقات پیش رو است.
البته حسن حسین زاده در گفت وگو با خبرنگار مهر تصمیم گیری بازگشت 
محمدعلی گرایی را به نتایج دیگر کشتی گیران در مسابقات پیش رو موکول کرد 
و گفت: باید ببینیم در وزن ۷۷ کیلوگرم در مسابقات پیش رو کشتی گیران چه 
نتایجی کسب می کنند و پس از آن کمیته فنی و اعضای کادر فنی در مورد این 
وزن چه تصمیمی می گیرند. محمدعلی به مسابقات جهانی صربستان اعزام 
شد و باید به چرخه تیم ملی وارد شود، البته باید ببینیم دیگر کشتی گیران چه 

نتایجی کسب خواهند کرد. واقعاً وضعیت کشتی فرنگی در وزن ۷۷ کیلوگرم 
خوب نیست، ما باید عملکرد کشتی گیران را بررسی کنیم و پس از آن در جلسه 

با رئیس فدراسیون و اعضای کادر فنی و کمیته فنی تصمیم نهایی را بگیریم.
بخشیده شدن محرومیت گرایی اتفاق خوشایندی برای او خواهد بود، چرا که 
او در روزهای آخر ورزشی خود است و قطعاً در چنین شرایطی دوست دارد یک 
بار دیگر حضور در المپیک را تجربه کند. اما قطعی شدن حضور او در المپیک 
پاریس به موارد زیادی بستگی دارد. او بعد از مسابقات جهانی با محرومیت 
از سوی اتحادیه جهانی روبه رو شد و به گفته مربی تیم ملی کشتی فرنگی 
مدت ها از اردوی تیم ملی هم به دور بوده و تنها در شیراز تمرینات خود را 
پیگیری می کرده، بنابراین از وضعیت بدنی و آمادگی جسمانی او اعضای کادر 
فنی بی خبر هستند. ضمن اینکه محمدعلی در این چند سال اخیر کارنامه ناکامی 
داشته، او در مسابقات جهانی ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ دو باخت پیاپی را تجربه کرد. در 
المپیک توکیو هم به دیدار رده بندی رفت و پس از باخت مقابل حریف خود از 

المپیک توکیو هم حذف شد.
او در این دو مسابقه بین المللی حضور ندارد و باید دید نفراتی که در این 
وزن به این دو مسابقه اعزام می شوند چه نتایجی به دست می آورند. با توجه به 
صحبت های مربی کشتی فرنگی به نظر می رسد نتایج مدعیان وزن ۷۷ کیلوگرم 
در مسابقات بین المللی و قهرمانی آسیا و گزینشی المپیک از اهمیت زیادی 
برخوردار است و با توجه به این نتایج به احتمال زیاد انتخابی بین این نفرات 

برگزار خواهد شد.

بازگشت محمدعلی گرایی در گرو اما و اگرها
 »شاهین« المپیکی می شود؟

از کلیــه ســهامدارن محتــرم شــرکت  بدینوســیله 
ســبد گــردان آبــان ) ســهامی خــاص( دعوت مــی گردد
ــا  ــالانه ب ــادی س ــی ع ــع عموم ــه مجم ــا در جلس  ت
موضــوع   تصویــب صورتهــای مالــی منتهــی بــه 
ســال 1402/09/30  و ســایر مــوارد  راس ســاعت 
14:00 روز شــنبه  1402/12/26 در محــل شــرکت                           
ســبد گــردان آبــان بــه نشــانی : خیابــان خالــد 
اســامبولی خیابــان مســعود احمدیــان )پانزدهــم( 
پــاک 24 ســاختمان نیــکان طبقــه ششــم واحــد 601 

کدپســتی 1352015138 حضــور بهــم رســانند.

آگهی دعوت مجمع عمومی
عادی سالانه شرکت سبد گردان 

آبان ) سهامی خاص (
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حسین برومیده مفقود گردیده وفاقد اعتبار می باشد.

به گزارش ایرنا، سیدشروین اسبقیان معاون توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان دیروز 
)دوشنبه( درخصوص برگزای مجمع انتخاباتی ریاست 
جمع  در  تندرستی  و  جسمانی  آمادگی  فدراسیون 
را داشتیم  توفیق  این  امروز  اظهار داشت:  خبرنگاران 
که بعد از دستور وزیر ورزش و جوانان سومین مجمع 
انتخاباتی را برگزار کنیم. همان طور که می دانید در بند 
اول حکم وزیر ورزش خطاب به بنده آمده است که باید 
هرچه زودتر فدراسیون های ورزشی تعیین تکلیف شوند. 
مجمع انتخاباتی فدراسیون آمادگی جسمانی برگزار شد 
و با رای مجمع این فدراسیون به نام فدراسیون آمادگی 

جسمانی و تندرستی تغییر نام یافت.
آمادگی  فدراسیون  انتخاباتی  مجمع  در  افزود:  وی 
جسمانی و تندرستی با حضور اکثریت اعضا برگزار شد 
و احمد گواری به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب شد. 
این مجمع ۲ کاندیدا داشت که در نهایت مجمع به 

گواری رای داد.
واکنش اسبقیان به شایعه رد صلاحیت ابوالقاسمی

رد  درخصوص  شایعاتی  به  واکنش  در  اسبقیان 
از  جلوگیری  و  ابوالقاسمی  فاطمه  شدن  صلاحیت 
معاونت  اجازه  با  درنهایت  که  مجمع  در  او  حضور 
قهرمانی وی در مجمع حاضر شد، عنوان کرد: موضوع 
رد صلاحیت مطرح نبود. موضوع مکاتباتی بود که باید 
زودتر می رسید. خدا را شکر هماهنگی های لازم انجام 
شد و ما هم هماهنگ کردیم که او می تواند در مجمع 

شرکت کند که در نهایت این اتفاق رخ داد.
برگزاری مجمع انتخاباتی ۷ فدراسیون تا پایان سال

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
در پاسخ به تعداد مجامع انتخاباتی پیش رو تا پایان سال 
جاری گفت: امروز مجمع انتخاباتی ریاست فدراسیون 
مجامع  آن  از  پس  و  داریم  را  توان یابان  و  جانبازان 
انتخاباتی ۷ فدراسیون از جمله فدراسیون های والیبال، 
سوارکاری و ناشنوایان را برگزار خواهیم کرد. در سال 
جدید نیز برای برگزاری مجامع انتخاباتی چند فدراسیون 

باقی مانده برنامه ریزی خواهیم کرد.
تغییرات احتمالی در کاندیداهای سوارکاری

وی در واکنش به انتشار اخباری درخصوص تغییرات 
سوارکاری  انتخاباتی  مجمع  کاندیداهای  در  احتمالی 
گفت: یکی دو کاندیدا در خصوص جلسه اولیه تطبیق 
نقطه نظراتی داشتند و در این خصوص مکاتباتی انجام 
داده بودند به همین دلیل ما جلسه تجدید نظر را برگزار 
کردیم. نظرات کارشناسی مطرح شد و نظر نهایی خود 
را در خصوص لیست نهایی طی یکی ، دو روز آینده 

اعلام می کنیم.

برگزاری انتخابات ژیمناستیک با نامزدهای قبلی
اسبقیان درباره اعلام روز ۲6 اردیبهشت ماه از سوی 
مجمع  برگزاری  برای  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس 
انتخاباتی این فدراسیون آن هم در شرایطی که هنوز 
ثبت نام کاندیداها انجام نشده، گفت: مجمع انتخاباتی 
با نامزدهایی که قبلا  ریاست فدراسیون ژیمناستیک 
ثبت نام کرده اند برگزار خواهد شد و از نظر قانونی هم 
هیچ مشکلی وجود نخواهد داشت. ژیمناستیک رشته 
جذاب، پایه و ارزشمندی است و ما به این فدراسیون 

برای ادامه درخشش ها امیدواریم.
اطلاعی از تهاتر پرسپولیس با تامین اجتماعی ندارم

از  معاون وزیر ورزش در واکنش به اظهارات یکی 
مدیران سازمان تامین اجتماعی در خصوص این که 
این سازمان توان خرید سرخابی ها را ندارد و در تشریح 
آخرین شرایط واگذاری استقلال و پرسپولیس عنوان 

کرد: دوستان خصوصی سازی در این خصوص اطلاعات 
کافی دارند و توضیح می دهند اما آن چه مسلم است 
این که وزارت ورزش و جوانان به دنبال تیم داری نیست 
و اصلا تیم داری وظیفه این وزارت خانه نیست. وزارت 
ورزش و جوانان دستگاه ناظر بر عملکرد باشگاه هاست. 
ان  شاالله هرچه زودتر تکلیف این دو باشگاه محبوب 
مشخص و دغدغه هواداران و مسئولان ورزش کشور 
برطرف شود. شب گذشته یکی از مدیران سازمان تامین 
اجتماعی مدعی شده بود که دولت به خاطر بدهی اش 
را  پرسپولیس  باشگاه  می خواهد  اجتماعی  تامین  به 
این خصوص  تهاتر کند. اسبقیان در  این سازمان  با 
گفت: چنین موضوعی را نشنیده ام اما سیاستی که در 
وزارت ورزش دنبال می شود و تکلیف دولت هم هست، 
این است که تکلیف این دو باشگاه مشخص شود تا 

مشکلات این دو باشگاه حل و فصل شود.

از زمان حضورم تاریخ انتخابات ۹ فدراسیون را اعلام 
کردم

برگزاری  برای  اسفندماه  ترافیک  خصوص  در  وی 
مجامع انتخاباتی که سال گذشته نیز وزارت ورزش با 
آن مواجه بود، اظهار کرد: سال گذشته من در این حوزه 
مسئولیت نداشتم و علت این ترافیک را نمی دانم. اما در 
بدو انتصاب بنده، ۱۷ فدراسیون توسط سرپرست اداره 
می شد و این هم دغدغه رسانه ها و هم دغدغه وزیر 
ورزش بود و من هم بلافاصله بعد از حضورم در این 
پست، زمان برگزاری مجمع انتخاباتی ۹ فدراسیون را 
اعلام کردم. اسبقیان در پاسخ به این که آیا تا قبل از 
برگزاری المپیک فدراسیونی خواهیم داشت که تکلیف 
صندلی ریاست آن مشخص نشده باشد، گفت: اگر 
انتخاباتی فدراسیونی برسد، ما  زمان برگزاری مجامع 

مکلف به برگزاری مجمع هستیم.

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش:

قرار نیست پرسپولیس بابت بدهی دولت به تامین اجتماعی واگذار شود
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان در واکنش به انتشار اخباری درخصوص تهاتر باشگاه پرسپولیس با تامین اجتماعی به خاطر 

بدهی های دولت گفت: چنین چیزی را نشنیده ام اما سیاست وزارت ورزش بر تعیین تکلیف سرخابی ها است.

اسبقیان: 
آنچه مسلم 

است این که 
وزارت ورزش 

و جوانان به 
دنبال تیم داری 

نیست و اصلا 
تیم داری وظیفه 
این وزارت خانه 

نیست

بدهی خجالت آور ذوب آهن به وزنه برداران
3 میلیارد تومان؛ قطره ای در دریا!

مجموع بدهی ذوب آهن به وزنه برداران ۳ میلیارد تومان است.ورزشکارانی که همه آنها ملی پوش هستند و کلی 
مدال جهانی و آسیایی دارند.

به گزارش خبرآنلاین، نیما نکیسا مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی ذوب آهن در حالی پراخت مطالبه وزنه 
برداران را به آن سوی آب ها انتقال داده ) آنها که با رسانه های معاند حرف زدند بروند از همان ها حق و حقوق شان 
را بگیرند( که پیگیری های خبرنگار خبرآنلاین نشان می دهد کل بدهی این وزنه برداران که تقریبا همه آنها ملی پوش 

هستند به سه میلیارد تومان هم نمی رسد!
این اسامی را بخوانید: میرمصطفی جوادی، رسول معتمدی، حافظ قشقایی، علیرضا معینی، امیر حقوقی، رضا 

بیرانوند، محراب دواسری و...
مجموع مدال های جهانی و آسیایی این نفرات از کل افتخارات تیم فوتبال ذوب آهن بیشتر است!

سوال اینجاست که آیا ۳ میلیارد تومان، برای یکی از بزرگترین شرکت های صنعتی کشور رقمی است که ذوبی ها 
از پرداخت آن طفره می روند؟

آقای مالمیر! شما که خودتان حالا در باشگاه ذوب آهن هستید و مدتی هم در فدراسیون وزنه برداری رییس 

کمیته فرهنگی بودید و از سختی های این بچه ها آگاهید چرا پا پیش نمی گذارید؟
آقای مهدی کوهی! مدیرعامل محترم ذوب آهن؛ اصلا صدای این بچه های ملی پوش را می شنوید؟ اصلا پولی 
که قرار است به آنها بدهید هزینه مکمل ها و تمرین و غذای آنها می شود؟ آیا این ورزشکاران خرج و مخارج دیگری 
ندارند؟آیا فقط یک درصدی از قرارداد یکی از ستاره های فوتبال تان نمی شود کل بدهی شما به این بچه های ایران؟

در تیم شما ستاره ای هست به نام میرمصطفی جوادی؛او قهرمان جهان است و یکی از بخت های کسب مدال 
در المپیک. آقای کوهی! اگر می خواهید در مدالی که میرمصطفی می گیرد سهیم باشید حق و حقوق او و 
رفقایش را بدهید. بیایید فضایی را فراهم کنید تا یکی مثل میرمصطفی در آرامش تمریناتش را ادامه بدهد تا 
ان شاالله در المپیک آن مدال خوشرنگ )هرچند که کار سختی دارد( را برای ایران به ارمغان بیاورد؛ البته اگر ایران 
و افتخارآفرینی ایران برای تان مهم است و مثل مدیرعامل ورزشی تان آنها را به رسانه های معاند حواله نمی دهید. 
بسم الله! این گوی و این میدان. این وزنه برداران بچه های ایران هستند و اگر از مدال هایی که گرفته اند و از پرچم 
ایران که در کشورهای مختلف بالا برده اند اطلاعاتی ندارید به ما پیام بدهید تا برای تان بنویسیم که نام آنها و 

افتخاراتی که کسب کرده اند را تریلی هم نمی کشد!


